



Corporation des traducteurs,  
traductrices, terminologues et  
interprètes du Nouveau-Brunswick

Corporation of Translators,  
Terminologists and Interpreters of  
New Brunswick

### **Attestation**

J'atteste que je suis l'auteur(e) des traductions que je présente à la CTINB aux fins de ma demande d'agrément et que ces traductions n'ont pas été révisées par un tiers.

Je confirme que, à ma connaissance, les renseignements fournis sont exacts et je sais que toute fausse déclaration intentionnelle peut entraîner la prise de mesures disciplinaires conformément aux règlements administratifs et aux dispositions législatives applicables.

\_\_\_\_\_  
Nom

\_\_\_\_\_  
Signature

\_\_\_\_\_  
Date

### **Declaration**

I hereby declare that I am the author of the translations that I am presenting to the CTINB as part of my application for certification and that these translations have not been revised by a third party.

I confirm that, to the best of my knowledge, the information provided is correct and I know that any deliberate false statement may lead to disciplinary measures under the Bylaws and any applicable legislation.

\_\_\_\_\_  
Name

\_\_\_\_\_  
Signature

\_\_\_\_\_  
Date